



泰昇地基
TYSAN FOUNDATION

Sham Mong Road Foundation and Basement Cap Works

Project : Proposed Residential Development
at Cheung Sha Wan NKIL6338

Client : AP Properties Limited (Hang Lung Group)

Architect : LWK Partners (HK) Ltd

Engineer : Ove Arup & Partners (Hong Kong) Limited

Construction Period : September 2000 to December 2001

Location : Hing Wah Street and Sham Mong Road
Cheung Sha Wan NKIL6338

深旺道 地基及地庫樁帽工程

工 程 : 長沙灣 NKIL 6338 地段
擬興建之住宅發展項目

客 戶 : AP Properties Limited (恆隆集團)

建 築 師 : 梁黃顧建築師(香港)事務所
有限公司

工 程 師 : 奧雅納工程顧問香港有限公司

施 工 期 : 2000年9月至2001年12月

位 置 : 長沙灣 NKIL6338 地段,
興華街及深旺道交界



深旺道 地基及地庫樁帽工程

這項工程包括為5座樓宇及平台建造地基，包括建造地庫樁帽和涉及的挖掘和裝頂工程。4座樓宇之地基是以1,248支305X305X223公斤/米之鋼工字樁建造，另1座則是以13支直徑由2.5米擴大至2.8米之鑽孔樁建造，而平台之地基則以626支鋼工字樁建造。

Sham Mong Road Foundation and Basement Cap Works

The project consisted of 5 tower blocks and podium and Tysan was responsible for constructing their foundation including excavation and lateral support works for the basement caps. Foundation for 4 tower blocks consisted of 1,248 steel H-piles of 305x305x223 kg/m with the remaining tower block consisting of 13 bored piles of 2.5M in diameter with bellout to 2.8M in diameter. Foundation for the podium consisted of 626 steel H-piles.

